



Upline yang berupa guru dan kawan



“

Jadilah Perancang Hidup Anda

RCCA Anson Hii Yu Leong
Bekas Pramugara

RCCA Anson mempunyai pekerjaan yang dicemburui sebagai pramugara bersama syarikat penerbangan tambang murah yang popular dan ditempatkan di Singapura. Dua tahun kemudian, beliau memutuskan untuk 'mendarat' di BE, destinasi yang tidak pernah ada dalam peta kerjayanya.

MASA LALU YANG “GLAMOR”

Ramai yang menganggap bahawa pekerjaan sebagai pramugara adalah pekerjaan yang 'berposisi tinggi'. “Tetapi tidak sebenarnya, bukan dengan waktu kerja yang tidak teratur dan gaji pokok yang rendah (serendah SG\$1,200).” Untuk memperoleh lebih tinggi pendapatan, mereka perlu terbang lebih kerap.

Tetapi akhirnya, penyelia dan syarikat penerbangan yang menentukan waktu penerbangan (pendapatan). “Tambahan pula, terbang dengan kerap mempunyai risiko yang lebih tinggi. Setiap kali saya terbang, saya berdoa untuk suatu perjalanan yang selamat,” kata Anson.

Anson mendedahkan bahawa syarikat penerbangannya mempunyai aturan untuk menjalankan “pemeriksaan dandan” pada pramugara sebelum mereka dapat menaiki pesawat dan melaporkan diri untuk bertugas. Pernah sekali, beliau dikeluarkan dari tugasan kerana



Memiliki kereta impian

masalah jerawatnya yang serius. “Saya sedar bahawa saya harus menangani masalah jerawat dengan cepat atau pendapatan saya akan terjejas teruk.” Syukurlah, beliau menjumpai makanan tambahan yang dapat membantunya.

PERUBAHAN DESTINASI - BE

Seluar Aulora adalah produk popular yang menarik ramai orang ke dalam kerjaya BE. Bagi Anson, ia adalah minuman kolagen Maqnifiq. “Setelah minum Maqnifiq, keadaan kulit saya bertambah baik. Orang ramai kagum dan meminta rahsia saya dan tidak lama kemudian, jualan Maqnifiq saya laris dan panas.”

Dalam masa 2 tahun menyertai BE, Anson mencapai pangkat RCCA. Seorang yang lahir dalam era milenium, Anson mengakui dirinya mempunyai kekurangan dan bersyukur kepada BE kerana mengubahnya. "Saya sangat 'kiasu' dan mementingkan diri sendiri. Saya amat mengambil berat tentang penampilan diri saya dan bagaimana orang melihat saya. Saya suka mengadu dan cerewet atas perkara kecil. Sejak itu saya belajar bagaimana untuk menghargai. Saya belajar bagaimana memikir tentang orang lain dan pentingnya menolong orang lain. Saya menghargai masa keluarga dan saya belajar untuk melihat sebelum saya melonjak."

Walaupun Anson tidak mempunyai pengalaman MLM, beliau mendapati sistem BE amat mudah dan boleh dilaksanakan. "Asalkan anda mempunyai pemikiran



Makan malam dengan pengasas dan upline



BE Lifestyle Travel dengan ibu bapa



Memiliki rumah impian sendiri dalam dua tahun

yang tepat. Sebilangan orang ingin mengetahui tentang cabaran dalam perniagaan ini dan bagaimana mengatasinya. Pada dasarnya, anda hanya perlu mempunyai pemikiran yang betul dan menelan harga diri anda. Tanya jika anda tidak tahu.

Semakin banyak anda bertanya, semakin banyak yang akan anda ketahui," desaknya.

RANCANG HIDUP ANDA

"Ketika menghadapi cabaran, jangan menyulitkannya. Sering kali, jawapan kepada masalah terletak pada sikap dan fikiran kita, dan suatu tindakan yang mudah adalah yang kita perlukan. Bayangkan anda sedang minum dari sebiji cawan yang retak. Cara termudah untuk mengelakkan diri daripada tercedera adalah dengan minum dari sisi tanpa keretakan, bukan?"

“

"Setiap orang boleh menjadi rajin, tetapi yang penting adalah bekerja keras di platform yang betul. Jika tidak, tidak kira berapa banyak yang anda curahkan, anda tidak akan mampu untuk mengubah hidup anda. Saya amat bersyukur dapat bertemu dengan BE, yang membolehkan saya menjadi pereka hidup saya sendiri dan mengubah impian, pemikiran dan kualiti hidup saya. Anda juga boleh menjadi pereka hidup anda sendiri!"

